
Hajalan Kyläyhdistys ry    Kevätkokous 2019 
 
PÖYTÄKIRJA 
 
Aika: Tiistai 2.4.2019 klo 18:00 
Paikka: Hajalan koulu 
 
Läsnä: Pasi Lehti, Elina Lindberg, Sini Piintilä, Sanna Alifrosti, Pirjo Heinonen, Mervi Niemi, Olli-
Pekka Ruponen, Markku Toivonen, Reijo Niemi, Timo Alhoke, Satu Alm, Katriina Nieminen, 
Marketta Suomi, Piia-Riina Ihander, Henrik Holm 
 
1§ Kokouksen avaus, Hajalan Kyläyhdistys ry:n puheenjohtaja Pasi Lehti avasi kokouksen klo 18:10.  
 
2§ Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Pasi Lehti, sihteeriksi Elina Lindberg, sekä 
pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Mervi Niemi ja Pirjo Heinonen 
 
3§ Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus.  
Kokouskutsu Salon Seudun Sanomissa 19.3.2019. Lisäksi kokouksesta on ilmoitettu Facebook-
tapahtumana, sähköpostituslistalla ja kyläyhdistyksen nettisivuilla.  
 
4§ Hyväksytään kokouksen esityslista. 
 
5§ Esitetään yhdistyksen tilinpäätös, vuosikertomus ja toiminnantarkastajien lausunto, esittelijänä 
Sini Piintilä.  
Esitetään lisäksi nettisiirtosaatavien hyväksymistä tappioksi vuodelle 2019, joka hyväksyttiin.  
 
6§ Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä hallituksen 
jäsenille ja muille vastuuvelvollisille 
Päätös: Vahvistettu ja myönnetty.  
 
7§ Katsaus ajankohtaisiin aiheisiin, Kyläyhdistyksen puheenjohtaja Pasi Lehti 

- Koulun yläkerran remonttiasia.  
o Kaupunki antaa kyläyhdistyksen käyttää tilaa vastikkeetta.  
o Kaupunki voisi myöntää tilan remontointiin enintään tuhannen euron avustusta. 
o Kyläyhdistys toivoisi tilaan pintaremonttia ja selvittää sen rahoittamista Leader-

rahoituksella ja tulee teettämään siihen liittyvät selvitykset. Selvitykset pitävät 
sisällään myös mahdollisen käyttötarkoituksen muutoksen mukaan lukien 
hätäpoistumistien, jolloin myös koulu voisi hyödyntää tilaa tarvittaessa.  

- Hajalan kyläkaavavalmistelu – Timo Alhoke 
o Tulevana keväänä tullaan tekemään arkeologisia kaivauksia muutamilla alueilla, ja 

mikäli niistä tehdään löydöksiä, niistä tehdään merkintä kyläkaavaan.  
o Kaavaluonnokseen pyydettiin jättämään lausuntoja viime vuoden lopulla ja Timo 

Alhoke kävi joitain annettuja lausuntoja tilaisuudessa läpi.  
o Näillä näkymin kaava olisi suunnitteluvalmis ennen kesälomia ja se saataisiin 

valtuuston käsittelyyn ennen vuoden vaihdetta.   
 
 



8§ Muut esille tulevat asiat 
 
9§ Kokouksen päätös klo 19:52  
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
 
 
Mervi Niemi    Pirjo Heinonen 
 
 
____________________________  _______________________________ 


